

Amazing 台湾
TAIWAN

02 Way Domestic Flight | 双飞

7D6N
金门

(桃园+台北+十分放天灯+DIY体验)

KINMEN

(TAOYUAN + TAIPEI + SHIFEN SKY LANTERN + DIY EXPERIENCE)

Tour Code: WMS

 **Golden**[®]
Destinations



Taiwan
台湾



Shanhou Folk Culture Village
山后民俗村



Chen Jinglan Western-Style Mansion
陈景兰洋楼



Shifen Old Street (Sky Lanterns)
十分老街(放天灯)



Juguang Tower
莒光楼

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Kinmen Military Headquarters of the Qing Dynasty
清金门总兵署



Dihua Old Street
迪化街商圈



Taipei 101 (Outlook)
台北101 (外观拍照)

精简行程

第一天 吉隆坡 ✈️ 桃园 (机上用餐/-)
☑️ 桃园夜市

第二天 桃园 🚌 台北松山 ✈️ 金门 (早/午/晚)
搭乘国内航班到金门
☑️ 翟山坑道
☑️ 莒光楼
☑️ 陈金福贡糖
☑️ 高粱屋

第三天 金门 (早/午/晚)
☑️ 马山观测所
☑️ 狮山炮阵地 (观赏炮操表演)
☑️ 山后民俗村
☑️ 金门铁脚钢刀
☑️ 胡须伯面线
☑️ 清金门总兵署/ 模范街 / 邱良功母亲节牌坊

第四天 金门 ✈️ 台北松山 (早/午/-)
搭乘国内航班回松山
☑️ 陈景兰洋楼
☑️ 免税店
☑️ 台北101购物商圈 (外观拍照)
☑️ 饶河夜市 (送每人1颗米其林必比登推荐小吃-福州世祖胡椒饼)

第五天 台北 (早/-/晚)
☑️ 台北大稻埕 (迪化街商圈/霞海城隍庙/永乐布商场)
☑️ 凤梨酥DIY
☑️ 伴手礼专卖店
☑️ 士林官邸花园
☑️ 西门町购物商圈

第六天 台北 (早/-/晚)
☑️ 忠烈祠 (观看卫兵交接)
☑️ 九份老街
☑️ 十分瀑布
☑️ 十分老街- 放祈福天灯 (4人1灯)

第七天 台北 ✈️ 回程 (早/机上用餐)
☑️ 自由活动



✓ 6早餐 / 3午餐 / 4晚餐

- 风味餐:
★ 台式料理 ★ 金门风味餐
★ 中华料理 ★ 千叶火锅吃到饱
★ 金品小笼包

观光景点:

桃园

- ◆ **桃园夜市** - 桃园在地的老字号夜市商圈! 不仅摊位众多, 而且更是许多桃园人的成长回忆~ 不论是老字号的正康牛舌饼、夜市必吃的地瓜球、排骨酥以及超特色的头顿煎虾饼等都超经典。

金门

- ◆ **翟山坑道** - 翟山坑道绝对是金门知名度最高的景点之一, 从无到有耗费无数人力物力打造的不可思议工程, 参观者无不赞叹人定胜天的威力。翟山坑道被誉为金门最有资格列名世界文化遗产的惊世杰作, 其背后代表的意义象征一个世代的过去, 也为历史留下最清晰的记忆。长的跨港旋转桥, 可在三分分钟内完成水平运转, 桥梁可供人及自行车前行, 是目前最新潮的旅游路线。
- ◆ **狮山炮阵地(观赏炮操表演)** - 是金门热门的军事旅游景点, 为国内现存唯一的坑道式榴弹炮阵地, 必看的狮山炮阵地炮操表演, 除了能让没当过炮兵的朋友们认识巨大的八吋榴炮(M115)发射流程, 顺道稍稍感受当时国军经历823炮战等大小战役的英勇情境。
- ◆ **马山观测所** - 是金门本岛距离中国厦门最近的据点也不要错过啦! 早期观测对岸动态很重要的军要基地; 很多人特别来就是为了这个斗大人气地标「还我河山」。
- ◆ **陈景兰洋楼** - 这是金门旅居新加坡侨商陈景兰于公元1921年兴建的洋楼宅第, 也是金门规模最大的一栋洋楼, 是金门华侨回乡兴建「番仔楼」代表作。净白色的外观让陈景兰洋楼多添了些洋味, 精致的雕花与对称拱门, 犹如西洋建筑的工法, 是陈景兰洋楼最令人印象深刻的部份。

台北

- ◆ **西门町购物商圈** - 这里集合了时下年青人所有的最爱, 电影、流行服饰、饰品、流行精品、舶来品、刺青、各国美食、偶像歌手签唱会等, 都让西门町成为年轻人的流行新乐园。
- ◆ **士林官邸花园** - 官邸公园主要分为外花园、内花园、正房、栽种兰花的温室盆栽区、玫瑰园、凯歌堂、新兰亭和慈云亭。其中内花园属中式庭园, 其中有曲折的小桥流水、假山、奇石及一座红色的中式凉亭。外花园区为西式庭园, 区内设计成毛毡花坛, 广植花卉, 美不胜收。
- ◆ **迪化街商圈** - 从朴实的闽南式店铺繁华复美的巴洛克式装饰, 光复后『迪化街』持续作南北货、中药和布匹批发商集中地, 而且从清末至今, 都是“大稻埕商圈”的核心, 一直保持旧日的风貌和活跃的商业活动, 是台北市现存最完整也最具历史意义的老街。
- ◆ **九份老街** - 九份最热闹的道路, 也是聚集最多小吃的地方。狭小的小巷两旁栉比鳞次的店家吆喝着, 热腾腾的炉灶冒出香气扑鼻的甜点于咸食, 包括来九份必尝的九份芋圆、草仔粿、芋粿巧、鱼丸、鱼羹、鸡卷……, 数不完的美食, 让人只感叹没有再多个胃!



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 桃园蜜月世纪酒店或薇缇花园酒店或同级 x 1晚
- ✓ 金门海福花园酒店或同级 x 2晚
- ✓ 台北承携行旅或同级 x 3晚

购物店

- ✓ 山地特产中心 ✓ 貔貅展示中心
- ✓ 珍珠养殖中心 ✓ 茶艺馆

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Jiufen Old Street
九份老街



Pineapple Cake DIY
鳳梨酥 DIY



Kinmen King's Knife
金門鐵腳鋼刀

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ TAOYUAN (MOD/-)

- ☑️ Taoyuan Night Market

D2 TAOYUAN 🚗 TAIPEI SONGSHAN ✈️ KINMEN (B/L/D)

DOMESTIC FLIGHT TO KINMEN

- ☑️ Zhaishan Tunnel
- ☑️ Juguang Tower
- ☑️ Chen Chin-Fu Gongtang
- ☑️ Kinmen Kao Liang Liquor House

D3 KINMEN (B/L/D)

- ☑️ Mashan Observation Post
- ☑️ Shishan (Mt.Lion) Howitzer Front (Watch cannon drill performance)
- ☑️ Shanhou Folk Culture Village
- ☑️ Kinmen King's Knife
- ☑️ Kinmen Vermicelli
- ☑️ Kinmen Military Headquarters of the Qing Dynasty / Mofan Street/ Chastity Arch for Qiu Liang-Gong's Mother

D4 KINMEN ✈️ TAIPEI SONGSHAN (B/L/-)

DOMESTIC FLIGHT BACK TO SONGSHAN

- ☑️ Chen Jinglan Western-Style Mansion
- ☑️ Duty-Free Shop
- ☑️ Taipei 101 Shopping District (Outlook)
- ☑️ Raohe Night Market (Michelin Bib Gourmand Fuzhou Pepper Buns/pcs/pax)

D5 TAIPEI (B/-/D)

- ☑️ Dadaocheng (Dihua Old Street / Xiahai City God Temple / Yongle Fabric Market)
- ☑️ Pineapple Cake DIY
- ☑️ Souvenir Shop
- ☑️ Shilin Official Residence Garden
- ☑️ Ximending Shopping District

D6 TAIPEI (B/-/D)

- ☑️ Martyrs' Shrine (Watch the Changing of the Guard)
- ☑️ Jiufen Old Street
- ☑️ Shifen Waterfall
- ☑️ Shifen Old Street - Sky Lantern (4pax / lantern)

D7 TAIPEI ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑️ Free & Easy



✓ 6 Breakfast / 3 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisines:

- ★ Taiwanese Cuisine
- ★ Kinmen Fusion Cuisine
- ★ Chinese Cuisine
- ★ Chien-Yen Hot Pot
- ★ King Ping Dumpling Cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

TAOYUAN

- ◆ **Taoyuan Night Market** - A well-known local night market in Taoyuan with numerous stalls. It holds nostalgic memories for many Taoyuan residents. Classic eats include the renowned Zhengkang beef tongue pastry, must-try sweet potato balls, crispy pork ribs, and the distinctive fried shrimp cakes from Tou Dun.

KINMEN

- ◆ **Zhaishan Tunnel** - The Zhaishan Tunnel is undoubtedly one of Kinmen's most renowned landmarks. An incredible feat of engineering built with immense human and material resources, it stands as a testament to human perseverance. Often regarded as Kinmen's most deserving candidate for World Heritage status, the tunnel represents a bygone era and preserves the most vivid memories of history.
- ◆ **Shishan Howitzer Front** - is a popular military tourism site in Kinmen, notable for being the only existing tunnel-style artillery position in Taiwan. The highlight is the cannon drill performance, which offers visitors a chance to witness the firing process of the large 8-inch howitzer (M115). It provides a glimpse into the heroic scenes experienced by the Nationalist Army during the 823 Artillery Battle and other significant conflicts.
- ◆ **Mashan Observation Post** - Mashan Observation Post is a must-visit, as it is the closest point on Kinmen Island to Xiamen, China. This strategic military base was crucial for monitoring activities across the strait. Many visitors come specifically to see this prominent landmark and to reflect on the historical significance of "Return My River and Mountain."
- ◆ **Chen Jinglan Western-style Mansion** - This is a foreign-style mansion built in 1921 by Chen Jinglan, an overseas Chinese businessman living in Singapore in Kinmen. It is also the largest foreign-style mansion in Kinmen. It is a representative work of the "Fanzai House" built by overseas Chinese in Kinmen who returned to their hometown. The pure white appearance of Chen Jinglan's Western-style Building adds a touch of foreign flavor. The exquisite carvings and symmetrical arches are like the construction methods of Western architecture, which are the most impressive parts of Chen Jinglan's Western-style Building.

TAIPEI

- ◆ **Ximending Shopping District** - A hub for young people's favorite activities, including movies, trendy clothing, accessories, popular brands, imported goods, tattoos, international cuisine, and idol singer signing events. Ximending has become a vibrant new playground for the youth.
- ◆ **Shilin Official Residence Gardens** - The garden is divided into the Outer Garden, Inner Garden, Main House, Orchid Greenhouse, Rose Garden, Kaige Hall, New Orchid Pavilion, and Ciyun Pavilion. The Inner Garden features a traditional Chinese style with winding bridges, flowing water, rockeries, and a red Chinese-style pavilion. The Outer Garden is a Western-style garden with flowerbeds and a wide variety of blooming flowers, creating a stunning visual effect.
- ◆ **Dihua Old Street** - From the simple Min Nan-style shops to the elaborate Baroque decorations, Dihua Street has continued to serve as a hub for wholesale goods, including northern and southern products, traditional Chinese medicine, and textiles since the restoration. Since the late Qing Dynasty, it has remained the core of the Dadaocheng business district, preserving its historic charm and vibrant commercial activity. It is one of Taipei's most intact and historically significant old streets.
- ◆ **Jiufen Old Street** - The liveliest street in Jiufen, crowded with street vendors and food stalls. The narrow alleys are lined with shops, offering an array of hot and aromatic snacks, including Jiufen taro balls, grass cake, taro cake, fish balls, fish soup, chicken rolls, and more. The abundance of delicious food makes it easy to wish for more stomachs to enjoy everything!



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Taoyuan Century Hotel or Well Garden Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Kinmen Haifu Garden Hotel or similar x 2 Nights
- ✓ Taipei Guide Hotel or similar class x 3 Nights

SHOPPING STOP

- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Pearl Exhibition Centre
- ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
- ✓ Tea House

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

• 台湾 TAIWAN •



货币 Currency 	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card 	* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used. * 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度	
货币兑换率 Exchange Rate 	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Taiwan : +886 台湾 : +886	
电压 Voltage 	Voltage - almost always 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A – 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C – 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I – 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin “V-Shape”	
时差 Time Different 	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia 台湾（台北）时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤	
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 19°C - 27°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 30°C - 15°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 23°C - 12°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>
飞机型号 Aircraft Type 	 A330	 Boeing 777		

Departure Date: 出发日期: <input type="text"/>	Flight: 航班行程: <input type="text"/>
Tour Fare: 团费: <input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费: <input type="text"/>
Tipping: 小费: <input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费: <input type="text"/>
Visa: 签证: <input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险: <input type="text"/>
	TOTAL: 总数: <input type="text"/>



GD Partner: